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 خط تولید واگن  باری 
در زرند کرمان افتتاح شد

خط تولید واگن های باری بخش کشاورزی و نیز معدنی 

با حضور معاون شرکت راه آهن کشور در شهرستان زرند 

افتتاح شــد. ظرفیت تولید این واگن های باری ســالانه 

۵۰۰ دســتگاه ) ۲۵۰ واگن حمل غلات و ۲۵۰ واگن لبه 

بلنــد مخصــوص حمل فــرآورده های معدنــی( در واحد 

تولیدی واگن سازی زرند اعلام و اعتبار صرف شده برای 

راه انــدازی ایــن خط تولید چهار هزار میلیارد ریال بیان 

شده است. این واحد تولید واگن سازی متعلق به گروه 

صنعتی پلورسبز است.مدیرعامل گروه صنعتی پلور سبز 

با تشریح روند تولید این مجموعه از ابتدا تاکنون که با 

تولید ۵۰۰ دستگاه واگن مسافربری شروع شده است 

گفت: ساخت ۵۰۰ دستگاه واگن باری را آغاز کرده ایم.
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فرماندار: مشکل در دست پیگیری است

تجمع کارگران کارخانه فریکو 
در سیرجان

شــماری از کارگــران کارخانــه روغــن خوراکــی بخــش 
خصوصــی فریکو در ســیرجان اســتان کرمــان درحالی 
در اعتراض به پرداخت نشــدن چندماه دستمزدشــان 
تجمــع کردنــد کــه فرماندار شهرســتان مــی گوید حل 

مشکل در دست پیگیری قرار دارد.
ایــن کارگــران کــه تعدادشــان افــزون بر ۵۰ نفــر برآورد 
می شــد به نمایندگی از ســایر کارگران مقابل کارخانه 
در منطقــه ویــژه اقتصادی شهرســتان حاضر شــدند و 
اعلام کردند که سه ماه دستمزد و نیز چهار ماه بیمه 

تکمیلی آنان پرداخت نشده است.
مدیــر ایــن کارخانــه در گفت وگو با ایرنــا گفت: بنا به 
برخی مشکلات از جمله مواد اولیه، در چندماه اخیر 
کارخانه تعطیل بوده اما وظیفه کارفرماست که حقوق 

و تمامی مزایای کارگران را پرداخت کند.
وی تاکید کرد: جلســه ای امشــب با حضور مســئولان 
شهرستان و مدیران کارخانه برگزار و مشکلات پیگیری 

خواهد شد.
ســهراب بهاءالدینــی فرمانــدار ســیرجان گفــت: حــل 
مشکل پرداخت دستمزد این کارگران در دست پیگیری 
قرار دارد و جلسه ای نیز با حضور مدیران شرکت مذکور 

با هدف حل مشکلات کارگران برگزار خواهد شد.
کارخانه روغن نباتی فریکو ســیرجان با ظرفیت تولید 
۸۰۰ تــن در روز )۶۰۰ تــن روغــن جامــد و ۲۰۰ تن روغن 
مایــع ( در محــل مجتمــع کارخانجــات این شــرکت در 

منطقه ویژه اقتصادی سیرجان فعالیت دارد.

تا پایان مهرماه؛

 تولید کنسانتره آهن 
به مرز ۳۰ میلیون تن رسید

معدنــی  صنایــع  و  معــدن  بخــش  بــزرگ  واحدهــای 
کشورمان از ابتدای امسال تا پایان مهرماه ۲۹ میلیون و 
۹۵۰ هزار و ۲۲۹ تن کنسانتره آهن تولید کردند، آماری 
کــه حاکــی از رشــد چهار درصدی در مقایســه با مدت 

مشابه سال ۹۹ است.
ســنگ آهن مــاده خام تولید فولاد اســت. برای تبدیل 
سنگ آهن به فولاد، آن را ابتدا به کنسانتره، گندله و 
سپس فولاد تبدیل می کنند. کنسانتره پودری است که 
از سنگ آهن استحصال می کنند. این محصول کاملا 
ســیاه و در صنایع ذوب آهن کاربرد دارد و برای تولید 
انواع گندله آهن،  آهن اســفنجی یا ســایر محصولات 

فلزی استفاده می شود.
بررسی عملکرد شرکت های سنگ آهن جلال آباد )فکور 
صنعت(، گهر زمین، اپال پارسیان سنگان، صنعتی و 
معدنی توسعه فراگیر، توسعه معدن و صنایع معدنی 
خاورمیانه )میدکو(، معدنی و صنعتی گل گهر، صنایع 
معدنی فولاد سنگان، سنگ آهن چادرملو، سنگ آهن 
مرکــزی و صبانــور در مهــر ماه ۱۴۰۰ نیــز حاکی از روند 
رو بــه رشــد شــرکت ها و ثبــت رشــد پنــج درصــدی در 

هم سنجی با مهر ماه ۹۹ است.
شرکت های یاد شده در مهر ماه امسال چهار میلیون 

و ۴۳۲ هزار و ۸۵۱ تن کنسانتره آهن تولید کردند.
از ابتــدای امســال تــا پایان مهر مــاه گل گهر با تولید ۹ 
میلیون و ۸۴۶ هزار و ۶۴۴ تن و ثبت رشد سه درصدی 
رکورد دار شد و پس از آن شرکت های چادرملو با هفت 
میلیون و ۱۴۵ هزار و ۳۸ تن )رشد ۱۰ درصدی( و میدکو 
با سه میلیون و ۳۷۸ هزار و ۷۱۵ تن )افت ۱۱ درصدی(، 

به ترتیب در رتبه های دوم و سوم قرار گرفتند.
بیشــترین رشــد تولید در این مدت در بین شــرکت ها 
مربوط به سنگ آهن جلال آباد با ۱۱ درصد و بیشترین 

افت تولید مربوط به صبانور با ۱۵ درصد بود.
در مهرماه امسال نیز گل گهر با یک میلیون و ۴۶۲ هزار 
و ۱۷۳ تن، بیشترین میزان تولید را به خود اختصاص 
داد و بیشترین رشد تولید در این ماه متعلق به میدکو 

با ۳۴ درصد بود.
به گزارش ایرنا،  امروز در زنجیره فولاد نزدیک به ۳۶ 
میلیون تن آهن اسفنجی، ۶۶ میلیون و ۷۰۰ هزار تن 
گندلــه و ۶۲ میلیــون و ۷۰۰ هــزار تــن کنســانتره آهــن 
ظرفیــت نصــب شــده وجــود دارد، امــا در عین حال با 

مشکلاتی در تامین مواد اولیه مواجه هستیم.  
مســوولان بخــش معدنــی کشــور پیش بینــی می کنند 
ظرفیت ۵۵ میلیون تن شــمش فولادی در افق ۱۴۰۴ 
محقق شود که تا امروز ۴۰ میلیون تن آن محقق شده 
و هفت میلیون تن دیگر در سال جاری به بهره برداری 

خواهد رسید.

نماینده کرمان و راور در مجلس:

 واگذاری شرکت زغالسنگ 
 به بخش خصوصی 

دروغ است

نماینــده مــردم کرمــان و راور در مجلــس گفــت: صــد 
درصد مالکیت شــرکت زغالســنگ مربوط به شــرکت 
فولاد کشور است و کلیه تعهداتش بر اساس تعهدات 
وزارت تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی بایــد در خصوص 

کارگران و پرسنل عملیاتی شود.
محمدرضا پورابراهیمی در جلسه شورای معادن استان 
کرمان افزود: در این شورا مشکلات صنعت زغال در 
بخش استانی و ملی قابل پیگیری است و مطالبه جدی 

ما اجرایی شدن این مهم است.
وی تصریح کرد: مسائلی که اخیرا در ارتباط با واگذاری 
شــرکت زغــال ســنگ مطــرح شــده از اســاس واقعیت 
نــدارد و ایــن موضــوع غیــر از دادن اطلاعــات غلــط به 
جامعــه و شهرســتان هــای مرتبــط با حوزه زغالســنگ 

هیچ عایدی ندارد. 
پورابراهیمی ادامه داد: اعتقاد ما بر این است شرکت 
زغالســنگ صد درصد متعلق به شــرکت فولاد اســت 
و کلیــه تعهداتــش بــر اســاس قانون بایــد در چارچوب 

صندوق وابسته به تعاون عملیاتی شود.
رییــس کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: سیاســی 
بازی برخی از دفاتر نمایندگان مجلس در ارائه اطلاعات 
غلط مبنی بر حمایت و موافقت اینجانب در راســتای 
واگذاری شــرکت زغال ســنگ از اســاس کذب است و 

بیشتر رفتار سیاسی است.
وی تصریــح کــرد: اســتفاده از ظرفیــت کارگــری بــرای 
سیاسی کاری به هیچ عنوان قابل قبول نیست و بنده 
در این خصوص به ریز با کارگران صحبت خواهم کرد.

پورابراهیمی گفت: تصمیمات در صندوق فولاد گرفته 
می شود و این را بارها گفته ایم و دوباره هم اعلام می 
کنیم، مالکیت شرکت زغال سنگ کرمان صد درصد 
مربوط به شرکت فولاد است و صندوق فولاد زیر نظر 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی است.

در هفت ماهه ابتدای سال؛

 بیش از ۱۷ میلیون تن 
آهن اسفنجی تولید شد

شــرکت های بــزرگ بخــش معــدن و صنایــع معدنــی 
کشورمان از ابتدای امسال تا پایان مهر ماه ۱۷ میلیون 
و ۸۲ هــزار و ۹۰۴ تــن آهن اســفنجی  تولیــد کردنــد. 
آمــاری کــه حاکــی از افــت پنج درصدی در هم ســنجی 

با پارسال است.
بررســی عملکــرد شــرکت های فولاد مبارکــه اصفهان، 
فولاد سفید دشت، سبا، فولاد هرمزگان، فولاد کاوه 
جنوب، آهن و فولاد غدیر، میدکو، فولاد خوزســتان، 
فولاد خراسان، ذوب آهن اصفهان، فولاد میانه، فولاد 
سبزوار، فولاد شادگان، صبا فولاد، فولاد نی ریز، آهن 
و فولاد ارفع، گل گهر، چادرملو، جهان فولاد سیرجان 
و فــولاد بافــت حاکــی اســت، شــرکت های یــاد شــده 
در مهرمــاه امســال ۲ میلیــون و ۵۶۳ هــزار و ۹۸۴ تــن 
آهن اســفنجی تولید کردند که نشــان دهنده رشد یک 

درصدی در مقایسه با مهرماه ۹۹ است.
در هفت ماهه امسال بیشترین تولید آهن اسفنجی در 
فولاد مبارکه با چهار میلیون و ۹۱ هزار و ۸۶۰ تن به ثبت 
رسید و پس از آن فولاد خوزستان با یک میلیون و ۹۱۴ 

هزار و ۵۶۴ تن در مکان دوم قرار گرفت.
همچنین بیشترین رشد تولید در این مدت به میدکو 
با ۱۹ درصد رسید. میدکو در هفت ماهه امسال ۴۶۷ 

هزار و ۷۸۹ تن آهن اسفنجی تولید کرد.
بیشــترین تولیــد مهر ماه امســال نیــز متعلق به فولاد 
مبارکه با ۶۶۰ هزار و ۱۱۱ تن و بیشترین رشد تولید در 
این ماه )نسبت به مهر ماه ۹۹( متعلق به جهان فولاد 

سیرجان با ۶۸ درصد ثبت شد.
بــه گــزارش ایرنــا، آهن اســفنجی پــس از ذوب شــدن، 
طی فرآیند ریخته گری به سه محصول شمش، تختال 
)اسلب( و میلگرد تبدیل می شود که این سه محصول 
برای مصارف مختلف به کارخانجات ارسال شده و در 
آنجا به محصولات پرکاربردتر دیگری تبدیل می شوند. 
امروز در زنجیره فولاد کشورمان نزدیک به ۳۶ میلیون 
تن آهن اسفنجی، ۶۶ میلیون و ۷۰۰ هزار تن گندله و ۶۲ 
میلیون و ۷۰۰ هزار تن کنسانتره ظرفیت نصب شده 
وجــود دارد، امــا در عیــن حــال با مشــکلاتی در تامین 

مواد اولیه مواجه هستیم.
در بخش آهن اسفنجی آمارها حاکی از ظرفیت کنونی 
۳۶ میلیــون تنــی و برنامه ریزی بــرای اجرای ۱۱ میلیون 
تن ظرفیت جدید و قابل تحقق اســت. بنابراین جمع 
ظرفیت به ۵۲ میلیون تن خواهد رســید و با توجه به 
پیش بینی ظرفیت ۵۲ میلیون تنی در افق چشم انداز 
در این حوزه، با موازنه کامل در این بخش مواجه ایم.

»واحدهای صنعتی« قربانی مدیریت غلط انرژی؛

زمستان سخت شهرک های صنعتی

زمستان نرسیده، مصرف گاز در کشور افزایش یافت و کابوس قطع 
گاز و تعطیلی به جان صنعت سیمان و فولاد و صنایع مستقر در 
شهرک های صنعتی افتاده است. اما سوال اصلی اینجاست که چرا 
کشوری که دومین ذخیره گازی جهان را در اختیار دارد با چالشی 
اینچنین برای تامین گاز رو به روست؟ به اعتقاد کارشناسان نبود 
سرمایه گذاری کافی برای توسعه صنایع نفت و گاز، قدیمی بودن 
تاسیسات و البته مصرف بی رویه انرژی )به خصوص در روزهای 
سرد سال( در کشور سه چالش جدی است که صنعت گاز ایران 
با آن مواجه بوده و باعث می شود زنگ خطر قطع گاز در روزهای 
سرد از هم اکنون به صدا در آید. براساس آخرین ترازنامه انرژی 
ایــران )۱۳۹۷( کــه منتشــر شــده، صنعــت گاز ایران بــا چالش های 
جدی مواجه و نوســان نرخ ارز هم بر این چالش ها افزوده اســت. 
ازجملــه چالش هــای ایــن صنعــت، پاییــن بــودن ضریــب بازیافت 
مخازن گاز، بالا بودن عمر مخازن نفت و گاز و افت تولید طبیعی 
آن ها، محدودیت دسترسی به منابع مالی بین المللی، محدودیت 
دسترســی به فناوری های نوین و کمبود شــدید منابع مالی، برای 
توسعه طرح ها از چالش های جدی این صنعت است. علاوه بر این 
ها غفلت ملی از بهینه  سازی مصرف انرژی در ایران به پیچیده تر 
شــدن معمــای تــراز منفــی، به  ویــژه در بخش گاز ایــران دامن زده 
است. برآوردهای شورای  عالی انرژی کشور از تراز تولید و مصرف 
گاز طبیعــی تــا افق۱۴۲۰نشــان می دهــد کــه تراز منفی گاز کشــور 
حتی با فرض اعمال سیاســت های بهینه  ســازی مصرف در دولت 
سیزدهم ادامه می  یابد. سند تراز تولید و مصرف گاز طبیعی تا افق 
۱۴۲۰ نشان می دهد که در سال  جاری میزان تولید و عرضه گاز به 
۸۱۲میلیون مترمکعب در روز برسد؛ درحالی که میزان مصرف گاز، 
۸۴۳میلیون مترمکعب برآورد شده؛ یعنی دست کم ۲۱.۵میلیون 

مترمکعب کمبود گاز خواهیم داشت. 

زمستان سخت شهرک های صنعتی  
معــاون فنــی ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های صنعتی ایران 
گفــت: هنــوز صنایــع دچــار محدودیــت تامیــن گاز نشــده اند امــا 
نگران فصل سرما هستیم، چرا که خاموشی ها در فصل تابستان 
در صنعت و به ویژه شــهرک های صنعتی، خســارت های بالایی به 
دنبال داشــت و به همین دلیل همه تلاش ما این اســت مجدداً 

واحدهای مستقر در شهرک ها دچار خسارت نشوند.
فتحعلی محمدزاده درباره مشکلات احتمالی صنایع در پی کمبود 
گاز در زمستان، اظهار کرد: هنوز مشکلی در شهرکهای صنعتی در 
زمینه تأمین گاز به وجود نیامده، اما جلسات مستمر در وزارت نیرو 
در حال برگزاری است و پیگیری می کنیم که اگر در فصل زمستان 

با کمبود گاز مواجه شدیم صنعت محدود نشود. 
وی افزود: به ویژه تاکید کردیم که نیروگاه ها محدود نشوند، چرا 
که محدود شــدن نیروگاه ها منجر به اعمال خاموشــی می شــود.  
معاون فنی سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران از 
برگزاری نشســت مشــترک وزارت نیرو، شــرکت ملی گاز و وزارت 

نفت در هفته های آینده خبر داد. 

در شهرک ها، مازوت استفاده نمی شود  
این مقام مسئول همچنین در پاسخ به سوالی مبنی بر استفاده 
شــهرکها از مــازوت در زمــان قطعــی گاز، تصریــح کــرد: عمــده 
واحدهــای کوچــک در شــهرک های صنعتی مســتقر هســتند که 
میانگین اشتغال آنها ۲۱ نفر است. اما مازوت در صنایع بزرگ 

مثل نیروگاه ها، فولاد و غیره استفاده می شود. 
البته به گفته وی در حاشــیه نشســت قبلی اســتفاده از مازوت 
در بخشــی از نیروگاه ها مطرح و مقرر شــد این موضوع در یک 

نشست سه جانبه با حضور سه وزارتخانه بررسی شود. 
محمــدزاده بــا بیــان اینکه به هر حال باید راهکارهای لازم اتخاذ 
شــود کــه تــا حد امکان بخش صنعت در اعمــال محدودیت گاز 
دچــار محدودیــت و خســارت نشــود، تصریــح کرد: بــه طور کلی 
هنــوز صنایــع دچــار محدودیــت نشــدند امــا نگران فصل ســرما 
هســتیم. چرا که خاموشــی ها در فصل تابستان در صنعت و به 
ویژه شــهرک های صنعتی، خســارت های بالایی از جمله کاهش 
تولید، بیکاری نیروی کار و حتی خســارت به برخی تجهیزات به 
دنبال داشــت. به همین دلیل همه تلاش ما این اســت مجدداً 
واحدهای مســتقر در شــهرک ها دچار خســارت نشــود که وزیر 

صمت هم بر آن تاکید کرده است. 
به گزارش ایسنا،وی افزود: در نهایت شرکت شهرک های صنعتی 
بــه عنــوان نماینــده صنعت منتظــر تصمیم وزارت نیــرو و وزارت 
نفت در هفته های آینده است. به طور کلی ما پیگیری می کنیم 
تا حد امکان محدودیت های تامین برق یا گاز در بخش صنعت 
اعمال نشــود و اگر هم اعمال شــد با برنامه باشــد یا به حداقل 

ممکن برسد.
محمدرضا جولایی مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران درباره 
سخت بودن وضعیت تامین گاز در  زمستان امسال گفته است:» 
با ورود ســامانه های جدید ســرما، اگر تغییری در روند  افزایش 
مصرف گاز اتفاق نیفتاد، مصرف به ۶۰۰میلیون مترمکعب در روز 
خواهد رسید که برای این  فصل از سال یک رکورد جدید به شمار 
می رود. وزارتخانه های نفت و نیرو در تلاش هســتند تا ســوخت 
دوم  را جایگزین گاز مورد نیاز نیروگاه ها کنند، هم جلوی خاموشی 
ناشی از قطع برق را بگیرند و هم خانه ها را  در فصل سرما، گرم 
نگه دارند. با این حال روند رشد مصرف گاز نگران کننده شده و 

به مرز ۶۰۰میلیون  مترمکعب در روز رسیده است . 

نایب رئیس اتاق کرمان تشریح کرد

چالش تفاوت نرخ ارز برای صادرکنندگان 
 نایب رئیس اتاق کرمان گفت: اختلاف ایجاد شــده بین نرخ ارز 
نیمایی با نرخ ارز در بازار مشــکلات زیادی را برای صادرکنندگان 

به ویژه در خصوص رفع تعهد ارزی ایجاد کرده است.
جلیل کاربخش، در کارگاه آموزشی رفع تعهدات ارزی صادرکنندگان 
اســتان افزود: ســابقه تعهدات ارزی به ســال ۹۷ و تصمیم شورای 
عالی ســران باز می گردد، اما به دلیل تشــدید تحریم ها و تفاوت 
نرخ ارز نیمایی با نرخ بازار به ویژه از بهمن ماه سال ۹۹ مشکلات 
زیــادی بــرای صادرکننــدگان ایجــاد شــده بــه طــوری کــه برخــی از 
صادرکنندگان نتوانسته اند نسبت به رفع تعهدات خود در موعد 

مقرر اقدام کنند.
نایب رئیس کمیسیون کار، مالیات و تامین اجتماعی اتاق ایران، 
در ادامه بیان کرد: برای حل این مشکل جلسات متعددی تشکیل 
شــده و ســازمان توســعه تجارت نیز همواره پیگیر حل این مسئله 

اســت. وی اظهار کرد: پیشــنهاداتی از ســوی کارگروه اقدام ارزی 
استان مطرح شده که در سطح کشور نیز مطرح شد و امیدواریم 
در جلســه آینــده ســران قــوا منتــج بــه تصمیمات خوبی بــرای رفع 

مشکلات صادرکنندگان شود. 
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی کرمان، در ادامه این کارگاه 
آموزشی که با حضور فعالان اقتصادی برگزار شد، ناهید دشتدار، 
معاون دفتر توسعه خدمات بازرگانی سازمان توسعه تجارت به بیان 
دســتورالعمل جدید بازگرداندن ارز حاصل از صادرات برای ســال 
۱۴۰۰ و بدهکاران ارزی سال های قبل و مباحث مالیاتی مرتبط با 
صادرات پرداخت. همچنین دکتر قمری دبیر کمیته اقدام ارزی و 
مدیر کل دفتر توسعه خدمات بازرگانی و منوچهر اسدی مدیرکل 
سابق امور مالیاتی شمال استان تهران نیز به بیان نکاتی در رابطه 

با رفع تعهدات ارزی پرداختند.

در نشست کمیسیون اقتصادی مجلس بررسی شد؛

بررسی چالش های صنعت ذغال سنگ
رئیــس کمیســیون اقتصــادی مجلــس در تشــریح نشســت ایــن 
کمیسیون با مسئولان وزارتخانه های صمت، اقتصادی و کار برای 
رفع مشکل صنعت ذغال سنگ گفت: در این جلسه توافقاتی با 
مسئولان برای تدوین سند راهبردی و تهیه بسته حمایتی برای حل 

مشکل کارگران صنعت ذغال سنگ کشور انجام شد.
محمدرضا پور ابراهیمی گفت: این نشست با حضور نمایندگان 
شــورای کارگــری ذغــال ســنگ، معــاون وزیــر تعــاون، کار و رفــاه 
اجتماعــی، معاونــت معدنــی وزارت صمــت، مدیــر عامل صندوق 
بازنشســتگی فــولاد، معاونت ایمیدرو و معــاون وزیر اقتصاد برای 

بررسی مشکلات حوزه ذغال سنگ کشور برگزار شد. 
وی ادامــه داد: بعــد از بحــث و بررســی و ارائــه گــزارش از ســوی 
بخش هــای مختلــف در چهار ســرفصل توافقاتی بــا وزارتخانه های 

صمت، کار و اقتصاد صورت گرفت.
پورابراهیمی تصریح کرد: در خصوص اصلاح موضوع اجرای ماده 
۷ قانون کار توافقاتی با وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و مدیر 
عامل صندوق بازنشستگی فولاد انجام و مقرر شد، شورای کارگری 
مکاتبات خود را در مورد ابهامات این ماده انجام داده و نسبت به 
تفســیر قانونی آن نظر دســتگاه های مربوطه را مطالبه کنند و در 
نهایت نتیجه را به عنوان مر قانونی پذیرفته و همان نگاه تفسیری 

را دستگاه ها مدنظر خود قرار دهند.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس با اشاره به بحث خلا بیمه 
ای در حوزه کاری کارگران معادن ذغال سنگ نیز اظهار کرد: مقرر 
شــد، صندوق بازنشســتگی فولاد کشــور طی گزارشی راهکارهای 
تامیــن منابــع مالــی خــود را در این خصوص ظرف مدت یک تا دو 

هفته آینده تدوین کرده و نســبت به حل مشــکلات کارگران این 
حوزه براساس بالاترین سوابق کاری تصمیم گیری کنند، به طور 
مثال اگر هزار نفر وجود دارند، ابتدا مشــکل بیمه ای درصدی را 
که بیشترین سابقه را دارند، حل کنند. رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس بیان کرد: در خصوص تعیین ضریب سختی و زیان کارهای 
ســخت بــرای انجــام بیمــه نیــز مقرر شــد، وزات تعــاون، کار و رفاه 
اجتماهی و صندوق بازنشستگی فولاد گزارشی را تدوین کنند تا در 
صورت پذیرش آن توسط دولت، مجلس بتواند آن را در طرح خود 
اعمال کند زیرا این موضوع نیاز به قانون دارد و باید دولت بار مالی 
آن را بپذیرد. وی تاکید کرد: در بحث مالیات بر حقوق در مناطق 

محروم و غیر محروم و موضوع مالیات بر ارزش افزوده و عملکرد 
آن مقرر شد، وزارت اقتصاد در قالب یک گزارش پیشنهادات خود 

را بعد از تایید وزیر اقتصاد به کمیسیون اقتصادی ارسال کند.
پورابراهیمــی همچنیــن با اشــاره بــه دیگر توافقات این جلســه در 
خصوص حل مشکل کارگران حوزه معدن زغال سنگ کشور گفت: 
تهیــه بســته حمایتــی در قالــب یارانه تولید و توجــه به موضوعاتی 
مانند؛ حمایت های بیمه ای، مشــارکت خارجی و موضوع منابع 
مالــی ارزان از ســوی وزارت اقتصــاد، قیمت گــذاری غیرانحصاری، 
ایجاد سند راهبردی برای صنعت ذغال سنگ، بازسازی و نوسازی 
این صنعت و ... از دیگر توافقات کمیسیون اقتصادی با دولت بود.


